
Protokół Nr VII /2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 17 marca 2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad  brak radnego Łukasza Orłowskiego. 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji RM, która odbyła się w dniu 12 stycznia 2011 

r. 

8. Zatwierdzenie protokołu z V sesji RM, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2011 

r. 

9. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji RM, która odbyła się w dniu16 lutego 2011 r. 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a) zmian  budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

 b) zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

 c) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012, 

 d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków , 

 e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków, 

 f) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków 
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 g)  ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie, 

 h) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie, 

 i) zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

 11. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2011 r. 

 12. Przyjecie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2011. 

 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 15. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 16. Zamknięcie obrad. 

 

Ze względu na nieobecność na sesji z powodu choroby Burmistrza M-G Stryków Pana 

Andrzeja Jankowskiego przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o zdjęcie z 

porządku obrad pkt 5 tj. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie 

między sesjami. 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Stryków prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i 

lokali. 

Głosowanie wniosku:14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Projekt uchwały przewodniczący RM wprowadził pod obrady  w pkt 9 ppkt j). 

 

Porządek obrad po zmianach :  

1. Otwarcie obrad . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami . 

6. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji RM, która odbyła się w dniu 12 stycznia 2011 

r. 

7. Zatwierdzenie protokołu z V sesji RM, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2011 

r. 

8. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji RM, która odbyła się w dniu16 lutego 2011 r. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie :  

 a) zmian  budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

 b) zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

 c) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012, 

 d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków, 
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 e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków, 

 f) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 

 g)  ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie, 

 h) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie, 

 i) zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

j) przyjęcia przez Gminę Stryków prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali. 

 11. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2011 r. 

 12. Przyjecie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2011. 

 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 15. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 16. Zamknięcie obrad. 

 

 Ad. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

VII  sesji R M w Strykowie. 

 

 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłosili się  następujący radni: 

1. Radny  Andrzej Pożarlik 

2. Radna Marzena Skwarko 

3. Radny Teodor Kołodziejczyk  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i 

Przewodniczących Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej m.in. 

przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący przekazał  informację uzyskaną od Komendanta Powiatowego Policji w 

Zgierzu , że nie będzie likwidacji Komisariatu Policji w Strykowie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i na swoim 

posiedzeniu  omawiała sprawy Gminnej Spółki Wodnej oraz zajmowała się sprawami zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków rozwoju gminy i planu zagospodarowania 

przestrzennego. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym 

posiedzeniu Komisji na którym została przedstawiona informacja dotycząca inwestycji 

gminnych wykonanych w 2010 r. Było wiele uwag co do jakości wykonanych prac zarówno 

ze strony społeczeństwa jak również radnych . Komisja zwróciła uwagę, że inspektorzy 

nadzoru niw wywiązują się ze swoich obowiązków  i stąd powstają buble, które mieszkańcy 

wytykają nam wszystkim na sesjach. 

 Ponadto Komisja zapoznała się z informacją Przewodniczącego  Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Strykowie na temat przeprowadzonych kontroli 

przez pod kątem sprzedaży alkoholu osobom nieletnim oraz informacją dot. całego spectrum 

zadań jakimi zajmuje się ta komisja. 

Na obrady przybył radny Łukasz Orłowski. 

Radny Bogdan Walczak zabrał głos i zwracając się do przewodniczącego komisji 

powiedział, że jeżeli sprawa osiedla Wschód  jest już zakończona to prosi o poinformowanie 

jako Przewodniczącego Zarządu osiedla Wolność o posiedzeniu takiej Komisji, na której 

będzie mógł jako osoba dobrze poinformowana wnieść pewne sprawy i uwagi. 

Radny Witold Śliwkiewicz  w odniesieniu do wypowiedzi radnego Walczaka stwierdził , że 

zawiadomienia o posiedzeniach komisji są wywieszone na tablicach ogłoszeń i każdy jeśli 

chce to przychodzi bo posiedzenia komisji są otwarte dla wszystkich bez specjalnych 

zaproszeń. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym 

zapoznała się z informacją dotyczącą udzielenia dotacji organizacjom pozarządowym w roku 

2010 oraz wydała opinię do projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował o jednym posiedzeniu Komisji, na którym 

omawiane były problemy bezpieczeństwa na terenie Gminy Stryków .Informacje dot. 

powyższego tematu przedstawili D-ca JRG PSP w Strykowie Pan Tomasz Kubiak który 

mówił o bezpieczeństwie p.poż  i Komendant Komisariatu Policji w Strykowie Pan Bogusław 

Starczewski, który przedstawił sprawy związane m.in.  z przestępczością dorosłych i 

nieletnich. 

Oprócz tego członkowie Komisji uczestniczyli w spotkaniu Zarządu TBS, mieszkańców w 

bloku przy ul. Targowej 25 i przedstawicieli  Starostwa Powiatowego pionu drogownictwa w 

sprawie wyeliminowania zagrożenia w ruchu drogowym na skrzyżowaniu ul. Wczasowej i 

Targowej w Strykowie. Starostwo Powiatowe nie dysponuje środkami finansowymi w celu 

poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu poprzez inny układ wyjazdu więc doraźnie 

wchodzi w grę tylko usunięcie tych pojazdów z łuku ul. Targowej. Ustalono, że dopóki nie 

będzie utworzony parking przy ul. Targowej przy wjeździe na targowisko  samochody na 

chodniku  muszą  pozostać.   

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o jednym posiedzeniu Komisji, na którym omawiany był sport szkolny, a zainteresowanie 

Komisji kierowało się na zagospodarowaniu czasu wolnego dzieci i młodzieży w czasie kiedy 

nie uczestniczą w zajęciach. Informację taka przedstawił pracownik Urzędu M-G, a na 

posiedzenie zostali zaproszeni nauczyciele ze szkół w Koźlu, Strykowie i Bratoszewicach 

,którzy również przekazali nam informację w tym zakresie. 
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Ad. 6  Zatwierdzenie protokołu z IV sesji RM, która odbyła się w dniu 12 

stycznia 2011 r. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 

do protokołu. 

 

Uwag i wniosków do protokołu z IV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad VII 

sesji w dniu 17 marca 2011  r. nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

                      

 

Ad. 7 Zatwierdzenie protokołu z V sesji RM, która odbyła się w dniu 28 

stycznia 2011 r. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 

do protokołu. 

Uwag i wniosków do protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad VII sesji 

w dniu 17 marca 2011  r. nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 8  Zatwierdzenie protokołu z VI sesji RM, która odbyła się w dniu 16 

lutego 2011 r.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 

do protokołu. 

Uwag i wniosków do protokołu z VI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad VII 

sesji w dniu 17 marca 2011  r. nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

a) zmian  budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały. 

Radny Karol Lenart pytał odnośnie pkt 2 w § 2 projektu uchwały tj. zagospodarowania 

działki dzierżawionej przez sołectwo Dobra Nowiny. 

Radna Małgorzata Kiełbik odpowiedziała, że jest to grunt gminy  oddany w dzierżawę 

sołectwu . 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                         0 głosów przeciw 

                               1 głos wstrzymujący się  

 

c) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                          1 głos przeciw 

                               1 głos wstrzymujący się  

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                         0 głosów przeciw 

                               2 głosy wstrzymujące się  

 

g) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i przewodniczących 

komisji Rady Miejskiej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

byłbym przeciwny podjęciu uchwały ze względu na kryzys w Polsce, a po drugie są ludzie 

biedni- wiem o tym bo współpracuję w wydawaniu żywności z darów,  a praca radnego jest 

pracą społeczną i te 23 % nie zrobi nam krzywdy, nie wzbogacimy się. 

Przewodniczący rady pytał czy jest wniosek formalny w tej sprawie? 

Radny Witold Śliwkiewicz  odpowiedział , że nie bo i tak zostanie uchwała przegłosowana. 

Głos zabrała Skarbnik M-G Stryków pani Barbara Walak i powiedziała, że w roku 2011 

zmniejszyła się stawka bazowa z obowiązującej do końca 2010 r. wysokości i 1835 złotych  

do kwoty 1766 złotych i nawiązując do dotychczasowych uregulowań w sprawie określenia 

diety ryczałtowej dla radnych Rady Miejskiej faktycznie na podstawie przygotowanego 

projektu kwota diety ryczałtowej dla radnych praktycznie pozostaje na poziomie roku 2010, 

czyli zwiększamy tylko podstawę  procentową natomiast kwotowo nie będzie żadnego 

wzrostu wydatków  w odniesieniu do roku 2010.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 

                                         1 głosów przeciw 

                               2 głosy wstrzymujące się  

 

h) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: szanowni państwo , to co powiedziała Pani Skarbnik ja to 

doskonale rozumiem, sprawdziłem i odnośnie kwoty bazowej przyznaję rację tak jest , ale w 

stosunku do tej uchwały mam pewne … i proszę o wyjaśnienie i podanie uzasadnienia,  gdyż 

… takie dwie tezy do tej uchwały, które nie mają poparcia ani w uzasadnieniu ani w tej 

uchwale dlatego że  tam gdzie pieniądze zabierane są z mocy prawa czyli podejmując tą 

uchwałę dla nas czyli dla płatnika jest aktem wykonawczym i  w nim powinno być wyraźnie 

określone za co może być ta kwota pomniejszona. W przypadku radnych  jest to dosyć jasne, 

czytelne, ponieważ wiadomo, że nieobecność radnego na posiedzeniu komisji skutkuje tym, 

że odbiera mu się  i to 33 %  czyli w przeliczeniu ponad 200 złotych …radny jest chory cały 

miesiąc  i nie otrzymuje bo takie jest prawo bo tu się płaci za obecność, a nie za bycie 

radnym. W stosunku do tej uchwały, która teraz omawiamy brak jest jakiegokolwiek punktu, 

który określałby na podstawie czego nastąpiłoby obniżenie o tą 1/22. Chyba nie mnie trzeba 

tłumaczyć jak stanowi statut , jak stanowi ustawa o samorządzie gminnym tam jest napisane. 

Proszę sobie tylko przypomnieć taki fakt – wrócę do historii- udzielenie absolutorium 

zarządowi, starsi koledzy  powinni pamiętać. Nie udzielenie absolutorium zarządowi   

jednostka nadzorująca wróciła nam uchwałę bo nie było  w statucie napisane za co. I tu  w 

tym miejscu, jeżeli Pani Burmistrz tak mówi to proszę zobaczyć w protokółach z poprzednich 

sesji jest napisane, że pan przewodniczący uczestnictwo w posiedzeniach komisji rady. W 

moim skromnym pojęciu rozumiem tak , że ma obowiązek uczestniczenia w każdej komisji 

bo z tego wynika …proszę zobaczyć w protokółach z sesji – uczestnictwo w posiedzeniach 

komisji rady. I teraz przełożyć to na ta uchwałę ,  na ten zapis – niestety interpretacja może 

być różna. W takim przypadku jeżeli pracownikowi daje się naganę czy jakieś inne.. 

finansową karę  podaje się za co z jakiego tytułu i tak dalej. To samo jest  i w tym przypadku 

tu nie ma nic innego Pani Burmistrz. W związku z obecnym uważam, że do … bo tu jest 

więcej , przewodniczący rady tu ma więcej tych kompetencji ponieważ nadzoruje pracę rady 

to jest to obszerna wiedza i interpretacja co powinien wykonywać. W związku z tym ja się z 

takim czymś… albo jakiś regulamin dodatkowy proszę opracować żeby to było jasne i 

czytelne. Druga rzecz: proszę mi wyjaśnić Pani Burmistrz, bo ja rozumiem, że to Burmistrz 

ustalał to, poprzednio przewodniczący miał 48 % a teraz jest 50% , jak mam to zrozumieć? 

Czy pozostali wiceprzewodniczący, radni zostali zweryfikowani mniej korzystnie, a 

przewodniczący bardziej, nie rozumiem tego. Proszę również mnie dobrze zrozumieć, nie 

jestem za rozumieniem w systemie socjalistycznym, że wszystkim po równo, bo to akurat nie 

dotyczy bo jest taki i taki przelicznik  tak jak i w budżecie jest Pani Skarbnik, jeżeli wskaźnik 

przeliczeniowy jest 3% to wszędzie 3 %. W związku z tym jeżeli wskaźnik jest dla radnych 1 

%  to niestety on obowiązuje wszystkich bo tak i tutaj kłania się konstytucja. 

Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska mówiła: 

Szanowni państwo uchwała ta była przygotowana przez radę tak że poproszę Pana 

przewodniczącego…   

Przewodniczący RM Paweł Kasica oddał głos Wiceprzewodniczącemu RM 

Włodzimierzowi Grochockiemu, który powiedział: 

Sprawa regulacji tej diety przewodniczącego ma te same podstawy co dla radnych, jest ta 

sama kwota bazowa, która została obniżona jednocześnie dieta przewodniczącego również 

spadła. Regulując wszystkie te świadczenia, które pobieramy jako radni, pan przewodniczący  
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także procent tej kwoty bazowej został powiększony do 50% żeby przewodniczący miał dietę 

na tej samej wysokości co w ubiegłym roku.  

Radny Bogdan Walczak mówił: przepraszam, będzie miał więcej 

Głosy z sali : o cztery złote… 

Włodzimierz Grochocki: nie da się zrobić 49,7% … 

Radny Bogdan Walczak:  nie , o  1  % tak samo jak radni i wiceprzewodniczący… 

Radny Włodzimierz Grochocki :nam nie chodzi o 1 % … 

Radny Bogdan Walczak:  mnie chodzi o 1 % … 

Radny Włodzimierz Grochocki: nam chodzi o kwotę …, żeby nikt nie tracił, żebyśmy mieli 

świadczenia na tym samym poziomie co w roku ubiegłym… 

Radny Bogdan Walczak: to nie będzie polemika tylko nie zgodzenie się z tym co mówi Pan 

wiceprzewodniczący, dlaczego? Bo będą to skutki przyszłościowe, jeżeli za dwa lata, za rok 

poprawi się koniunktura, sytuacja itd. i radni zostaną podniesione o 2 % to w tym miejscu 

przewodniczący korzysta jeszcze więcej, bo ten 1% podniesiony więcej w tym roku to będzie 

skutkował w przyszłości… także to się kumuluje w czasie. 

Po prostu nie zgadzam się kolego Grochocki, chodzi tu nie o pieniądze a o zasadę … 

Radny Włodzimierz Grochocki: drodzy państwo, jeszcze wracając …procent akurat nie ma 

tutaj żadnego  znaczenia, to czy ta dieta radnego kiedyś wzrośnie czy nie, gdybyśmy mieli 

inne zasady wyliczania diety tak jak w poprzednich latach  gdzie była konkretna kwota za 

uczestnictwo w posiedzeniu komisji czy w sesji, przy takiej większej koniunkturze sami  

byśmy pewno podjęli uchwałę o podniesieniu diety dla radnych przy głosach sprzeciwu, a 

potem do kasy i tak się idzie… 

Radny Bogdan Walczak: szanowni państwo, ponieważ ja rozumiem tłumaczenie i nie będę 

negował tego co państwo mówicie, ale będę  przeciwny tej uchwale dlatego, że z tych dwóch 

powodów; dlatego, że nie jest określone  za co, z jakich powodów… bo ogólne stwierdzenie 

nic nie mówi, musi być określone tak jak w stosunku do radnych, będę przeciwny tej uchwale 

ponieważ jest niezgodna z wszelkimi zasadami. 

Radny Łukasz Orłowski mówił: 

Z tym jednym procentem to po co my się nad tym zastanawiamy, można było pozostawić to 

na takim poziomie jaki jest, myślę , że wszyscy bylibyśmy szczęśliwi bo widzę, że 

…odnosząc się do tego co powiedział radny Śliwkiewicz to faktycznie …na dół, jemu się 

pogarsza a teoretycznie czy to jest jeden czy pół procenta …z tego tytułu mogą wyniknąć 

pewne kontrowersje, a z drugiej strony panie radny- panie wiceprzewodniczący  odnosząc się  

do tego - i tak do kasy  każdy idzie .W moim przypadku,  jesteście pastwo jedenastu ludzi, 

którzy tworzą ten trzon planowy gminy. Jeżeli wy ustalicie to ja do tej kasy jestem przez was 

zmuszony pójść. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

jeżeli wszyscy radni dostaną po 1% to przewodniczący 2% 

Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska mówiła: aby zakończyć 

dyskusję na ten temat powiem, że podstawą do utworzenia tych uchwał  są praktycznie 

uchwały porządkujące, ponieważ uległa zmniejszeniu kwota bazowa chodzi o to  żeby nie 

zmniejszać kwoty ryczałtu, który otrzymują  radni, który otrzymuje przewodniczący. 

Przewodniczący samo to, że jest przewodniczącym otrzymuje dietę. Tu jest określone za co – 

za obowiązkowe uczestniczenie w pracach rady. Czyli jest określone za co. W § 17 Statutu są 

określone zadania i obowiązki przewodniczącego rady. Również jest w uchwale zapis co się 

dzieje w przypadku nie wykonywania tych czynności, które są obowiązkowe. W tej uchwale 

chodzi o uporządkowanie aby zachować praktycznie na poziomie roku poprzedniego ten 

ryczałt. 
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Radny Włodzimierz Grochocki: tekst tej uchwały był przyjmowany kilka miesięcy temu i 

nadzór wojewody taką uchwałę zaakceptował. Pracy przewodniczącego nie można 

porównywać do pracy radnego który przychodzi na posiedzenie trzy razy w miesiącu, 

przewodniczący jest tutaj codziennie w biurze rady gdzie koordynuje raz że prace komisji  i 

także podejmuje szereg innych czynności, które  na nim spoczywają. 

Radny Karol Lenart mówił :szanowni państwo, nie zgadzam się z wypowiedzią  mojego 

szanownego przedmówcy, bo radny pracuje nie tylko przez trzy dni, ale radny pracuje cały 

czas bo u radnego telefon dzwoni i nieważne czy to jest niedziela czy sobota i trzeba czasami 

załatwić sprawę , którą jest problem z załatwieniem. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił : dosyć dyskusji, nie zrozumieliśmy zasad, głosujemy za 

tak i będzie spokój. 

Radny Bogdan Walczak mówił: nie mogę się zgodzić z taką interpretacją, ponieważ statut 

nie odnosi się do szczegółowych zachowań i taka interpretacja – nie można jej przyjąć. W 

związku z powyższym uważam że, ja zwrócę się  … może inaczej, zadam pani pytanie :na 

ostatnich komisjach, w których ja uczestniczę Pan Przewodniczący nie był obecny. Czy 

powinien mieć potrącone?  

Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska odpowiedziała : nie 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej: i proszę mi już nie odpowiadać tylko skończę tym, że 

jeszcze raz  powiem: w protokółach z sesji jest wyraźnie napisane co przewodniczący robił: 

uczestnictwo w posiedzeniach komisji rady, no proszę państwa, jeżeli ktoś to inaczej 

interpretuje, no to tego trudno jest zrozumieć wasze zachowanie .A jeżeli  to co mówił kolega  

Grochocki, kolego Włodzimierzu: każdy się godzi , nie jest z przymusu jeżeli ktoś się zgodził 

na przewodniczenie to niestety dobra  i zła musi zwyciężać, nie ma tłumaczenia w ten sposób, 

że przewodniczący ma więcej zarabiać. Tak samo ma jak i wszyscy. 

Radny Włodzimierz Grochocki zacytował art.19 ustawy o samorządzie gminnym ust.2. 

Radny Bogdan Walczak  stwierdził : to za bardzo to rozszerzyliście. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 

                                         1 głosów przeciw 

                               2 głosy wstrzymujące się  

 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Strykowie . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

W poprzedniej kadencji wiceprzewodniczącym był Pan Grzegorz Kozłowski , w nowej 

kadencji jest zmiana i  jednym z wiceprzewodniczących jest Pan Józef Migdałek. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

j) przyjęcia przez Gminę Stryków prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali 

 

Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin  zaprezentowała projekt uchwały i 

poinformowała , że na mocy porozumienia z roku 1990 jeszcze z Urzędem Rejonowym w 
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 Zgierzu a Burmistrzem M-G Stryków było powierzenie prowadzenia ewidencji gruntów 

Burmistrzowi .Obecnie obowiązujące porozumienie zostało wypowiedziane w miesiącu 

styczniu i od 1 kwietnia 2011 r. prowadzenie ewidencji gruntów i budynków będzie 

prowadzone w Zgierzu .U nas pozostałoby wydawanie wypisów. 

 

Ad. 10. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2011 r. 

 

Na  VII sesji w dniu 17 marca 2011 roku Rada Miejska w Strykowie przyjęła plany 

pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 2011 roku. 

Głosowanie nad przyjęciem planów: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 Ad. 11. Przyjecie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na rok 2011. 

 

Na  VII sesji w dniu 17 marca 2011 roku Rada Miejska w Strykowie przyjęła plan 

pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2011 rok. 

Głosowanie nad przyjęciem planu : 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Teodor  Kołodziejczyk zabrał głos w sprawie drogi powiatowej w Woli Błędowej. 

Radny mówił, że otrzymuje kilka telefonów dziennie, że droga jest nieprzejezdna, najgorzej 

jest od nr 30 w kierunku autostrady, dzieci nie mają którędy iść do szkoły. Radny 

Kołodziejczyk poprosił o interwencje w tym temacie.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i 

Infrastruktury poinformowała, że zaczęto wozić materiał na drogi gminne, część jest robiona 

we własnym zakresie kruszonym materiałem i ciężkim sprzętem lub przy pomocy 

pracowników JRP – rozpoczęty jest proces napraw. Jeżeli chodzi o drogę w Woli Błędowej to 

zwróciliśmy się do wykonawcy o poprawę tej drogi oraz wzdłuż pól golfowych, jak również 

ul. Polnej w Strykowie.   

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków poinformowała, że Starostwo 

Powiatowe w Zgierzu podpisało porozumienie z Firmą Bunte, firma ta została zobowiązana 

do nawożenia tłucznia, droga ma być cały czas przejezdna, naprawa ma się odbywać w miarę 

możliwości. Jesteśmy cały czas w kontakcie z Panią sołtys Woli Błędowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Migdałek poruszył następujące tematy: 

 sprawa rozładunku na bocznicy strykowskiej, gdzie jest bardzo dużo materiału, 

rozładunek odbywa się przez 24 godziny, trzeba coś z tym zrobić, wszystkie 

samochody, które rozwożą materiały z bocznicy powinny jeździć przykryte, one 

jeżdżą ul. Batorego, Kolejową ul. Kopernika, jest niedopuszczalne, że jeżdżą 

nieprzykryte, po interwencji telefonicznej na policji są przykrywane, ale w nocy już 

nikogo nie ma i jeżdżą jak chcą. Jezdnie są zasypane, kanalizacja także. 

Wiceprzewodniczący zawnioskował, aby Burmistrz wystąpił do odpowiednich służb, 

aby te samochody były przykrywane, aby rozładowywany materiał był polewany 

wodą, firmy muszą polewać ulice, którymi rozwożą materiał, oczyszczać jezdnie przy  
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krawężnikach z pozostałości materiałów, samochody są przeładowywane, gubią dużo 

materiału, który zapycha studzienki. 

 poinformował, że występował w sprawie ul. Kolejowej w Strykowie – od ul 

Kościuszki, gdzie utworzyły się potworne dziury w jezdni, zarządca drogi przyjął 

pismo i nic nie robi, a powinien zainteresować się tą drogą. Następnie mówił o 

przypinanych przez mieszkańców różnych ogłoszeniach do drzew pinezkami, przy 

Placu Łukasińskiego przydałby się słup ogłoszeniowy. Zgłosił także prośbę, aby przy 

placu Łukasińskiego odgrodzić parking od części zieleni w postaci barierek.  

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków mówiła, że przyjmuje uwagi 

dotyczące pracy bocznicy, podjęte zostały rozmowy z właścicielami bocznicy PKP, 

poproszono o przedstawienie wykazu rozładowywanego materiału i jego masę. Odnośnie 

przewozu materiału zostało podpisane porozumienie z trzema firmami – Bunte, Budimex i 

Erbedim, w którym to zobowiązano te firmy do utrzymywania w porządku i naprawy ulicy. 

Odpowiadając na kolejne pytanie pani Burmistrz powiedziała, że Urząd jest w stałym 

kontakcie z zarządcą ulicy Kolejowej, słup ogłoszeniowy jest zakupiony, będzie montowany 

w najbliższych dniach, a służby sprzątające będą zrywać stare ogłoszenia.  

Radny Łukasz  Orłowski mówił, że jest to kolejna sesja, na której mówi się o 

nieprzejezdności drogi w Woli Błędowej i nic się nie zmienia, odnośnie bocznicy kolejowej 

to nie jesteśmy w stanie wyegzekwować, aby było lepiej. Radny pytał jakie są kryteria, kiedy 

drogę można uznać za przejezdną, a kiedy jest ona nieprzejezdna.  

Radny Czesław Polit także potwierdził ogromne wyry w ul. Kolejowej w Strykowie, zgłosił 

zniknięcie znaku ograniczającego tonaż na drodze Kolonia Osse, gdzie od razu pojawiły się  

samochody, po za tym warto dokonać przeglądu znaków drogowych. Radny poprosił o 

zabezpieczenie przepustu na drodze Osse-Koźle.  

Pan Witold Kosmowski radny Powiatu Zgierskiego odniósł się do pytań dotyczących dróg 

powiatowych i powiedział, że nie chce wchodzić w kompetencje Zarządu, ale Powiat Zgierski 

nie jest bezczynny, są podpisane porozumienia, np. na ul. Kolejową (odnowę tej ulicy). 

Komisja Infrastruktury Powiatu będzie miała posiedzenie wyjazdowe  w Gminie Stryków i 

Głowno, gdzie drogi powiatowe są najbardziej obciążone. Dalej radny Kosmowski mówił, że 

Państwo zezwalając na budowę autostrad nie zabezpieczyło samorządów na odtworzenie tych 

dróg. Drogi powiatowe po zimie są zniszczone, będą naprawiane. Zawarte jest także 

porozumienie dot. ul. Kopernika, przepusty także będą realizowane.  

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zgłosił problem niedoboru koszy na 

śmieci w mieście Stryków, np. przy ul. Kolejowej jest wlot do kanału odwadniającego, ludzie 

tam wrzucają różnego rodzaju opakowania po napojach, zatykają one odpływ wód 

deszczowych do rzeki.  

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza przypomniała, że jest zabezpieczona w 

tegorocznym budżecie kwota na zakup koszy na śmieci, będzie zakupionych 40 sztuk i 

rozstawionych w mieście i gminie. 

Radny Marek Gierat mówił, że autostrada przecięła wiele działek, rolnicy nie mogą dotrzeć 

na pole, bo nie ma zjazdów z dróg technicznych.  

Radny Bogdan Walczak poruszył następujące tematy: 

 sposób zamiatania ulicy samochodem to przenoszenie brudu na dalsze ulice i domy, 

 ruch samochodów ciężarowych pustych staje się gehenną, w ubiegłym tygodniu radny 

Walczak powiedział, że dzwonił do ministra w tej sprawie, była reakcja, ale na krótko, 

w nocy na nowo się zaczęło, na ul. Warszawskiej jest pył, błoto, kamienie, 

 ruch wywrotek na ul. Piłsudskiego do przyszłego skrzyżowania, przed rozpoczęciem 

tak poważnych inwestycji powinny być przygotowane drogi techniczne. Radny  
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poinformował, że złożył wniosek do sądu o zakaz przez miasto samochodów powyżej 

14 ton. Według radnego rada poprzedniej kadencji powinna zwrócić się do GDDKiA 

o zakaz przejazdu samochodów powyżej 14 to przez miasta, bo samochody 

wyjeżdżające z magazynów maja 100 m do ronda, aby wjechać na obwodnicę. 

Obwodnica okazuje się nieprzydatna. 

Radny Bogdan Walczak złożył wniosek, aby na najbliższą sesje zaprosić osoby 

odpowiedzialne za budowę autostrad, aby odpowiedzieli na konkretne pytania. Radny 

przypomniał, że na poprzedniej sesji zgłaszał, że w mieście i w całym ciągu ul. Warszawskiej 

robią się zadolenia, jedno jest na przeciwko posesji radnego, które stwarza niebezpieczeństwo 

dla prowadzonej działalności gospodarczej. Radny pytał, czy z głoszone to zostało 

odpowiednim służbom.  Radny pytał na jakim etapie jest sprawa pani Fróg. 

Pani Grażyna Popczyńska opowiedziała, że zadolenia w ul. Warszawskiej zostały zgłoszone 

do GDDKiA w Łodzi. 

Pani Irena Gwiazda radca prawny Urzędu odpowiedział, że sprawa pani Fróg jest na 

etapie sporu sądowego, po sześciu latach sprawa wróciła do pierwszej instancji.  

Radny Karol Lenart zgłosił pilną potrzebę utwardzenia terenów, gdzie umieszczone są 

pojemniki na selektywną zbiórkę odpadów. Radny opisał trudności, jakie miał pracownik 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Strykowie podczas opróżniania pojemników i prosił o 

pomoc sołtysa. Do pojemników powinien być łatwy dostęp. 

Zastępca Burmistrza Pani Bożena Motylińska poinformowała, że tereny te będą 

utwardzone, czekamy na poprawę pogody.  

 

 Ad. 13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała, czy jest uwzględniony termin 

realizacji kanalizacji we wsi Rokitnica, zaplanowana jest kwota w roku 2015, a wcześniej 

było w 2011, 2013, a teraz w 2015. Wszędzie się coś robi tylko nie w Rokitnicy. Pani Sołtys 

poinformowała, że w bardzo złym stanie jest droga na tzw. Brzedzy oraz złamana jest droga 

serwisowa od strony wsi do drogi wojewódzkiej 708, pani sołtys zgłaszała to radnemu, radzie 

sołeckiej.. 

Zastępca Burmistrza Pani Bożena Motylińska poinformowała, że jeśli chodzi o kanalizacje 

to była opracowana dokumentacja, a budowa kanalizacji nie rozpocznie się dopóki nie 

zostanie rozbudowana oczyszczalnia ścieków w Bratoszewicach. Odnośnie drogi na Brzedzy 

to będzie nawieziony tłuczeń, droga jest w terenie inwestycyjnym i drogi asfaltowej tam nie 

będzie, droga serwisowa była zgłoszona do wykonawcy.  

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poprosiła o 

oczyszczenie tablic ogłoszeń ze starych  spinaczy i pinezek, bo nie ma jak przypiąć nowych 

informacji. 

Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski: 

 Zobowiązać Burmistrza do wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich o naprawę 

drogi nr 708. W tej sprawie są już złożone dwa pisma.  

 Wystąpić do Powiatu Zgierskiego o naprawę drogi Stryków-Sierżnia, droga jest 

rozjeżdżona, pojawia się tam często transport ciężki.  

 Naprawić przepust na skrzyżowaniu w Sierżni po prawej stronie jadąc w kierunku 

Strykowa. 
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Zastępca Burmistrza Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że odnośnie drogi 

wojewódzkiej nr 708 po ostatnim posiedzeniu Komisji Ładu, … RM poszło pismo do 

zarządcy drogi.  

Radny Witold Śliwkiewicz odczytał pismo skierowane do pani Bożeny Sobierajskiej sołtys 

wsi Rokitnica – odpowiedź na interpelację z poprzedniej sesji na temat budowy kanalizacji 

we wsi Rokitnica i w ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach. Radny złożył życzenia wszystkim 

sołtysom z okazji Ich święta. Następnie radny Śliwkiewicz zwrócił się do radnego Powiatu 

Zgierskiego Witolda Kosmowskiego i zapytał, czy radny był na ul. Kolejowej i ul. Wolskiej 

w Bratoszewicach, czy zauważył jaki jest stan tych ulic. Radny pytał dlaczego nie ma znaków 

ograniczających tonaż i prędkość na ul. Wolskiej, samochody jeżdżą też bez przykrycia, do 

kiedy jest gwarancja na ul. Kolejowa, prośba o podanie terminu. Proszę o rozwiązanie tego 

problemu – mówił radny Śliwkiewicz. Radny zgłosił problem: 

 pojemników na segregacje odpadów na ul. Kolejowej – chodzi o uprzątnięcie terenów 

wokół pojemników,  

 trudności dojazdach do pól (p. Antczak) 

 pękania murów i domów przy ul. Wolskiej w Bratoszewicach, Firma Bunte wynajęła 

firmę, która wykonywała zdjęcia, po tym nie ma śladu, a mieszkańcy pytają, co mają 

robić, czy wynająć rzeczoznawcę zbiorowo czy pojedynczo, czy Urząd może pomóc 

w tej sprawie, 

 zgłosił wniosek, aby pomalować gabinet lekarski w ośrodku zdrowia w 

Bratoszewicach,   

 dróg na Zatorzu w Bratoszewicach, które  są w opłakanym stanie, 

 nieprzejezdnej drogi od ul. Kolejowej w stronę Woli Błędowej (koło p. Jedynaka), 

 prośba o interwencje doraźną na drogę do posesji p. Kaźmierczaka (od ul. Wolskiej). 

Zastępca Burmistrza Pani Bożena Motylińska powiedziała, że łatwiej te wnioski na piśmie 

złożyć. Rada powinna zajmować trochę poważniejszymi sprawami, a nie rozerwanymi 

workami śmieci przy pojemnikach na odpady segregowane. Takie sprawy powinno załatwiać 

się na telefon lub na komisjach.    

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki wnioskował o naprawę drogi, kiedyś 

asfaltowej w Lipie, obecnie jest rozjeżdżona przez ciężarówki, mieszkańcy uszkadzają sobie 

samochody. Na skrzyżowaniu te drogi z drogą do Woli Błędowej jest dziura, która ma 40 cm 

głębokości – prośba o naprawę.  

Radny Bogdan Walczak mówił o drodze łączniku ze Smolic do drogi wojewódzkiej nr 708, 

dziwne, że w żadnych programach wieloletnich Gminy nie ma ujętego tego łącznika do 

naprawy, łącznik odciążył by ruch do centrum miasta.  

Pani Danuta Kwiatkowska sołtys wsi Sadówka pytała, co się będzie robiło w przydrożnych  

rowach przy drogach powiatowych, czy będą oczyszczane.  

Pani Grażyna Jędrzejczak sołtys wsi Smolice zwróciła się z pytaniem do radnego Powiatu 

Zgierskiego Pan Witolda Kosmowskiego i pytała, czy jest szansa na naprawę drogi w 

Smolicach w roku bieżącym, ponieważ droga jest w opłakanym stanie.  

Pan Witold Kosmowski radny Powiatu Zgierskiego mówił, że jeżeli chodzi o rowy, to 

problem odwodnienia jest nie tylko w Sadówce, ale w całej naszej gminie, trzeba uzbroić się 

w cierpliwość,  dużo zależy od środków finansowych, na przepusty na terenie całego powiatu 

jest zabezpieczonych tylko 100 tys. zł. Odnośnie remontu nawierzchni, to droga w Smolicach 

może być remontowana w tej kadencji, w gorszym stanie jest droga w kierunku Sierżni, której 

praktycznie nie ma i to ona powinna być zrobiona w pierwszej kolejności – mówił pan 

Kosmowski. Jeżeli Rząd nie wycofa się z tzw. schetynówek to będziemy chcieli, aby drogę do 

Sierżni zgłosić do tego programu budowy dróg lokalnych na rok następny.  
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Radny Łukasz Orłowski pytał jak dużo będzie gruzu do uzupełnienia dróg zgromadzonego 

na gruzowisku za Oś. Kopernika, ile dróg jesteśmy w stanie utwardzić. Zgłosił potrzebę 

wyrównania drogi w Sosnowcu między halami.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, .. poinformowała, że bieżące 

utrzymanie dróg nie polega na sypaniu tłucznia na całej długości i szerokości drogi, tłuczeń 

nawożony jest na wyry i dziury, w miejsca najbardziej newralgiczne. 1/3 gruzu została już 

pokruszona. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec mówił, że drogą od drogi krajowej nr 14 do 

wsi Sosnowiec nie można przejechać, do działki pana Tracza nie można przejechać żadnym 

sprzętem.  

Pani Grażyna Popczyńska przypomniała panu sołtysowi, że zgłaszał te sprawę w dniu 

wczorajszym osobiście w Wydziale Inwestycji, wiec nie potrzeba zgłaszać jej po raz drugi. 

Pan Tadeusz Widalski sołtys wsi Kalinów także pytał radnego Powiatu Zgierskiego, czy 

będą szybciej wykonane przepusty w przypadku, gdyby wieś je zakupiła. 

Pan Kosmowski odpowiedział, że jest to kompetencja Zarządu Powiatu Zgierskiego, radny 

będzie rozmawiał w tym temacie ze Starostą Marcinem Karpińskim. 

Radny Bogdan Walczak poprosił, aby zrobić coś przy Przedszkolu Samorządowym  w 

Strykowie od strony ul. Jana Pawła II, ponieważ ulica ta jest przez większość dnia zajęta 

przez parkujące samochody. 

 

 Ad. 14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na VII sesji RM radny Czesław 

Polit  odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 17 marca  2011 roku:  

Na sali obrad nieobecni radni: Łukasz Orłowski ,Sławomir Źródło, Teodor Kołodziejczyk, 

Witold Śliwkiewicz. 

1. Wystąpić do wykonawcy budowy autostrady o niezwłoczne wykonanie zjazdów z 

dróg serwisowych na pola w miejscowości Gozdów- Sadówka( wnioskodawca 

radny Marek Gierat). 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

2. Na najbliższą sesję zaprosić osoby odpowiedzialne za budowę autostrad oraz ITD 

i  Policję odnośnie respektowania przez przewoźnika przepisów ruchu drogowego 

w temacie transportu kruszywa i materiałów budowlanych 

( wnioskodawca radny Bogdan Walczak). 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

3. Wystąpić do Starostwa Powiatowego o naprawę drogi powiatowej Stryków – 

Sierżnia oraz naprawić przepust na skrzyżowaniu drogi w Sierżni 

( wnioskodawca radny Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

Na salę obrad wszedł radny Witold Śliwkiewicz. 
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4. Wyrównać nawierzchnie i utwardzić tłuczniem zadolenie na ul. Zlotowej 

( wnioskodawca radny Andrzej Pożarlik). 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

5. Pomalować zacieki w gabinecie lekarskim w ośrodku  zdrowia w Bratoszewicach 

 ( wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Utwardzić drogę gminną od Woli Błędowej do posesji Pana Grzegorza Jedynaka-

droga wzdłuż pól golfowych (wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

Na sali obrad obecni wszyscy radni. 

6. Naprawić w trybie pilnym drogę w Lipie od nr 17 do 20A ( wnioskodawca radny 

Włodzimierz Grochocki ). 

Głosowanie wniosku: 15 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

7. Rozważyć w najbliższym budżecie umieszczenie inwestycji remontu mostu na 

rzece Moszczenicy w miejscowości Smolice i utwardzenie drogi łączącej Smolice z 

trasą Nr 708 ( wnioskodawca radny Bogdan Walczak). 

Dyskusja: 

Radny Czesław Polit mówił , że była już rozważana taka modernizacja tej drogi i mostu. 

Oszacowane koszty opiewały wtedy na ok.3 miliony złotych. Na dzień dzisiejszy może to być 

nawet 5 milionów złotych. 

Radny Bogdan Walczak powiedział , że na modernizacje rynku wydano właśnie 5 milionów  

złotych i co ? Jest dalej niefunkcjonalne. 

Radny Łukasz Orłowski proponował zrobić symulacje kosztów modernizacji tej drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Paweł Kasica pytał czy uregulowany jest stan 

prawny tej drogi ? 

Zastępca Burmistrza Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że nie jest uregulowany. 

Radny Bogdan Walczak mówił , że skoro nie jest uregulowany stan prawny to po co gmina 

inwestuje tam pieniądze  w równanie tej drogi i zasypywanie dziur? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła , że regulowanie stanu prawnego tej drogi polega na 

wyprostowaniu jej przebiegu oraz na zamianie gruntów z osobami fizycznymi. 

Radny Czesław Polit apelował o rozwagę i realne podejście do tej sprawy. Argumentował , 

że z jednej strony mamy aspiracje żeby wybudować szkołę czy halę sportową , których temat 

przewija się od dawna więc nie wprowadzajmy dodatkowego kosztownego zadania. 

Radny Bogdan Walczak powiedział , że pod presją przedstawionych w dyskusji 

argumentów wycofuje swój wniosek. 

Wniosek wycofany nie był poddany pod głosowanie rady. 
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8. Naprawić drogę gminną w Warszewicach biegnącą przy stawie ( wnioskodawca 

radny  Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za 

0 głosów przeciw 

4 głosy wstrzymujące się, 

9. Wyrównać równiarką  drogę  powiatową Bartolin-Cesarka( wnioskodawca radny  

Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 15 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na VII sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  15 głosów za 

                          0 głosów przeciw 

                          0 głosów wstrzymujących się,  

 Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.45 dokonał 

zamknięcia sesji. 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 


